

尊主為神 Let God Be God

CARLA

Bryan Jeffery Leech
UnisonTherefore Thou art great, O Lord God, for there is none like Thee. . . . Bryan Jeffery Leech
— II Samuel 7:22

1 尊主為神，當我們同心聚集，稱祂為主一切由
2 尊主為神，每日要忠心的事奉，完成祂所托付的
3 基督是主，祂有復活的大能，慈善的聖靈今活是
4 尊主為王，儼醒的等候祂來，向世人傳講祂

- 1 Let God be God, in this our pres-ent mo-ment. Let God be mas-ter hold-ing
2 Let God be God, or we shall nev - er fin-ish The task to which He calls us
3 Let Christ be Lord in all His ris - en pow - er; His gra-cious Spir-it un - sup
4 Let this be ours as we a - wait His com-ing, To tell the world of Him our

1 祂管理，生命與氣息都是我祂的賞賜；
2 大事工，赦免我的過犯使我信心的增加；
3 在我心，重新改造我們的齊聲歡呼新祂為王；
4 主是王，讓我們的齊聲歡呼新祂為王。

- 1 in con - trol All parts of life as gifts of His be - stow-ment
2 ev - ery day; Lest, err - ing, we in un - be - lief di - min - ish
3 pressed and free; Our Fa - ther, re - cre - ate us for this hour
4 Lord and King; O let us march to this, the dis - tant drum-ming

CODA (after stanza 4)

1 蒙祂的恩世人得着福氣。
2 主在我身彰顯祂大權能。
3 在世人人面前為祂高聲頌揚。
4 聲達天庭向祂頌揚。尊主為神，尊主為王！

- 1 For mak-ing men now bro-ken strong and whole.
2 The force, the power He wish-es to dis-play.
3 In - to the men You wish for us to be.
4 Which in cres-cend-o soon will roar and ring. Let God be God, let Christ be King!